

## Afdelingsbestyrelsesmøde

Tid og sted: Tor. 02. august 2018 klokken 19:00 på beboerkontoret

### Kategorier for dagsordenspunkter

**Debat:** Det primære i dette punkt er at skabe en debat.

**Orientering:** Punktet er primært for at fremlægge informationer.

**Beslutning:** På dette punkt er det primære at der træffes en beslutning.

Til stede:

Afbud: NBG, EJ, SK, SM

Gæster: Fodboldgruppen

## Dagsorden

### 1. Valg af dirigent og referent

### 2. Godkendelse af dagsorden

### 3. Godkendelse af referat fra AB-mødet d. 7. juni 2018

### 4. Opfølgning fra sidste møde

**Orientering**

- a. Revisor – nyt siden sidst?
- b. Skraldesortering
- c. Dato for opsigelse af alarmsystem via Hønen (PMJ)
- d. Dagsorden og arbejdsdag ifm. at gøre Morbærhaven bedre og mere attraktiv.  
Har CRS, IMD, EJ, NBG og Kate lavet et forslag til en dagsorden og dato for en arbejdsdag endnu?
- e. Priser for anskaffelse af nye pengeskabe (CRS).

### 5. Nyt fra:

**Orientering**

- a. Inspektøren
- b. AUB
- c. Kassereren/Kontorudvalget

c.1: Der mangler 2 medlemmer i kontorudvalget

---

Beboerforeningen (BF), Beboerkontoret (BK), Afdelingsbestyrelsen (AB), Klagenævn og indstillingsudvalg (KNIU), Fællesmøde (FM), Generalforsamling (GF), Kate Dyrhøj Pedersen (KDP), Aslak Carl Poulsen (ACP), Stephanie Kristensen (SK), Natacha Bengtson (NBG), Claus Rolin Sørensen (CRS), Ida Marie Adler Due (IMD), Eva Jensen (EJ), Sus Henriksen (SH), Sissel Møller (SM), Phillip Jørgensen (PMJ), (\*\*)Kasserer: \*, Sekretær: Maja Piester (MP), Medlemmer af Kontorudvalget (\*\*)

d. Renoveringen

e. Udvalg

- |  |                               |
|--|-------------------------------|
| <b>6. Post og meddelelser</b>  | <b>Orientering</b>            |
| <b>7. Møde med fodboldgruppen</b>  | <b>Orientering/Debat</b>      |
| <i>Fodboldgruppen beder AB om hjælp til at lave nye vedtægter</i>  |                               |
| <b>8. Næstkommende fællesmøde eller generalforsamling</b>  | <b>Orientering</b>            |
| <i>Næste fællesmøde er 16. august 2018 klokken 19. Deadline for punkter til dagsorden er senest den 9. august 2018. Opgaverne skal fordeles. Skal beboere fra infomødet hentes derhjemme, i så fald, hvem gør det?</i>                                       |                               |
| <b>9. Kims jubilæum (NBG)</b>  | <b>Orientering</b>            |
| <b>10. Møder med administrationen (NBG)</b>  | <b>Orientering/Beslutning</b> |
| <b>11. Små hegn i haverne (CRS)</b>  | <b>Debat/Beslutning</b>       |
| <i>Hvem holder øje med, at der ikke bliver sat små hegn op i haverne?</i>  |                               |
| <b>12. Hvilke kurser skal AB tage? (NBG, PMJ &amp; EJ)</b>   | <b>Debat/Beslutning</b>       |
| <b>13. Digital kommunikation fra AB (PMJ, IMD)</b>   | <b>Debat/Beslutning</b>       |
| <i>Hvordan kan vi gøre det lettere for os at nå flere beboere på én gang, fx ifm. fællesmøder og anden vigtig info? PMJ og IMD lovede på mødet den 7. juni at finde ud af, om AB må få beboernes mailadresser og hvad AB må sende via mail til beboerne.</i> |                               |
| <b>14. Hvilket mailsystem skal AB benytte fremover? (PMJ)</b>  | <b>Debat/Beslutning</b>       |
| <b>15. Håndtering af persondatahåndbøger (CRS)</b>   | <b>Debat/Beslutning</b>       |
| <i>Hvad skal vi og hvad gør vi? Vi skal også underskrive fortrolighedserklæringer.</i>   |                               |
| <b>16. Nedsættelse af GDPR udvalg (CRS)</b>  | <b>Beslutning</b>             |
| <b>17. Nyt fra afdelingsbestyrelsen i "Det Sædvanlige Fis"</b>   | <b>Orientering</b>            |
| <b>18. Næste AB-møde</b>   |                               |
| <i>Næste AB-møde er 6. september klokken 19:00. Deadline for punkter til mødet er den 30. august</i>   |                               |
| <b>19. Eventuelt</b>   |                               |
| <b>20. Evaluering</b>  |                               |